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Protokół z posiedzenia 

 Sesji Rady Gminy 

 z dnia 30 maja 2012 r. 

 Obrady rozpoczął Przewodniczący Rady Gminy Henryk Lesiński. Powitał 

zgromadzonych radnych, sołtysów, pracowników urzędu oraz zaproszonych gości. 

Obecni byli: 

Marek Borowczyk 

Jarosław Bytniewski 

Rafał Drzewiecki 

Tadeusz Lammel 

Henryk Lesiński 

Tomasz Maćkowiak 

Jan Rajchelt 

Katarzyna Ratajczak 

Krzysztof Socha 

Rafał Socha 

Krzysztof Świątczak 

Sławomir Urbaniak 

Aleksandra Wojciechowska 

Katarzyna Zaradzka 

oraz sołtysi: 

Jolanta Fludra  

Bożena Karolczak 

Czesław Książkiewicz 

Stanisław Lesiński 

Jan Mąderek 

Halina Michalak – Szczepaniak 

Eugeniusz Nowicki 

Ferdynand Nowicki 

Mirosława Rutkowska 

Grzegorz Siwek 

a także: 

Wójt – Bogdan Kemnitz 

Zastępca Wójta/Sekretarz Gminy – Genowefa Przepióra 
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Skarbnik Gminy – Mirosława Nowak 

Radca prawny – Anna Woźniak – Tyczka 

Dyrektor Zespołu Szkół w Kleszczewie – Marzena Socha 

Dyrektor Zespołu Szkół w Tulcach – Grzegorz Stachowiak 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej – Mirosława Radzimska 

Kierownik Zakładu Komunalnego – Marek Jabłoński 

Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu – Michał Żelazek 

 Przewodniczący rozpoczął obrady od głosowania nad przyjęciem porządku obrad, 

który otrzymali wcześniej radni i przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie. 

2. Interpelacje radnych. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad z  poprzedniej Sesji. 

4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na ostatniej Sesji.  

5. Absolutorium dla Wójta Gminy za 2011r. 

1) rozpatrzenie sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2011r., 

2) rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011r., 

3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu gminy za 2011 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego, 

4) dyskusja, 

5) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z  wykonania budżetu gminy za 2011r. , 

6) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium, 

7) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  o wniosku 

Komisji Rewizyjnej, 

8) dyskusja, 

9) podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za 2011r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia  rocznego sprawozdania  finansowego 

Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Kleszczewie.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu  na 2012 rok. 

8. Informacja przewodniczących komisji o tematyce posiedzeń. 

9. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

10. Zapytania i wolne wnioski. 

11. Zakończenie. 

 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 13 radnych. 
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Za przyjęciem porządku obrad głosowało 13 osób. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Ad.2 porządku posiedzenia 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad – żaden z radnych nie złożył 
interpelacji. 

Ad.3 porządku posiedzenia 

Przewodniczący Rady zapowiedział przyjecie protokołu z poprzedniej sesji. Ponieważ żaden 
z radnych nie zgłosił uwag, Przewodniczący Lesiński przeszedł do głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 osób. 

Za przyjęciem protokołu głosowało 12 osób. 

Przeciw głosowało 0 osób. 

Od głosu wstrzymało się 2 osoby. 

Ad.4 porządku posiedzenia 

Sprawozdanie z wykonania uchwał przedstawiła Sekretarz Gminy. Sprawozdanie stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.5 porządku posiedzenia 

Przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu posiedzenia Absolutorium dla Wójta Gminy 
za 2011 r. 

1. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2011 r., 
Pani Skarbnik przedstawiła wykonanie budżetu gminy za 2011r. Radni wcześniej 

otrzymali materiały dotyczące wykonania budżetu  obejmujące: zestawienie 

tabelaryczne  wykonania budżetu w szczegółowości do paragrafów, wykonanie 

budżetu cześć opisową, wykonanie dochodów i wydatków związanych z realizacją 

zadań z zakresu administracji rządowej i innych zadań zleconych gminie odrębnymi 

ustawami za 2011r., zmiany w planie wydatków na realizację programów 

finansowanych z udziałem środków, o których mowa  w art. 5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy 

o finansach publicznych dokonywane w 2011r.,  informację o stanie mienia 

komunalnego  Gminy Kleszczewo na dzień 31.12.2011r., informacje o stopniu 

realizacji programów wieloletnich na dzień  31.12.2011r. oraz wykonanie wydatków 

na projekty realizowane  w ramach Funduszu Sołeckiego.  

Materiały dotyczące wykonania budżetu za 2011r. zostały sporządzone na podstawie 

następujących sprawozdań : Rb-27S, Rb-28S, Rb-NDS, Rb-N, Rb-UN, Rb-Z, Rb-UZ, 

Rb–30S, Rb-34S, Rb-PDP. 
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Wykonanie budżetu zostało szczegółowo omówione podczas wspólnego posiedzenia 

komisji. 

Pan Wójt przedstawił wykonanie budżetu w formie prezentacji multimedialnej. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego za 2011 r., 

Pani Skarbnik przedstawiła informację dotyczącą   sprawozdań  finansowych  za 

2011r.  Radni  również wcześniej otrzymali następujące sprawozdania finansowe,  

które zostały szczegółowo omówione podczas posiedzeń komisji : 

- skonsolidowany bilans jednostki samorządu terytorialnego, 

-  bilans z wykonania budżetu państwa, jednostki samorządu terytorialnego, 

-  bilans jednostki budżetowej i samorządowego  zakładu budżetowego, 

- rachunek zysków i strat  jednostki, 

-  zestawienia zmian w funduszu jednostki. 

Sprawozdania finansowe zostały omówione szczegółowo podczas wspólnego posiedzenia 

komisji. 

3. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu Gminy za 2011 wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 

Pan Przewodniczą przedstawił Uchwałę Nr 0954/20/16/2012 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  z dnia 11 kwietnia 2012r.  w sprawie 

wyrażenia opinii  o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Kleszczewo za rok 

2011 wraz  z informacją o stanie mienia komunalnego. 

4. Dyskusja. 

Przewodniczący otworzył dyskusję  nad  sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy i 

sprawozdaniem finansowym.  Ponieważ podczas wspólnego posiedzenia komisji  

szczegółowo zostały przedstawione  w/w sprawy oraz udzielone odpowiedzi na pytania radni 

nie mieli na sesji  żadnych pytań i uwag , w związku z czym  Przewodniczący przeszedł do 

kolejnego punktu obrad. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2011 r. 

Przewodniczący przedstawił projekt Uchwały Nr XIX/138/2-12 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy za 2011rok wraz informacją o stanie mienia komunalnego i zarządził 

głosowanie.  

W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 
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Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XIX/138/2012 została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

6. Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, radny Rajchelt przedstawił wniosek Komisji 

Rewizyjnej wraz z uzasadnieniem o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy za 

2011r.  

7. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący przedstawił Uchwałę Nr SO-0955/16/16/2012  Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu  z dnia 10 maja  2012r.  w sprawie 

wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kleszczewo w sprawie 

udzielenia  absolutorium  Wójtowi Gminy Kleszczewo za  rok 2011 

8. Dyskusja. 

Przewodniczący otworzył dyskusję  nad   wnioskiem Komisji Rewizyjnej  w sprawie 

absolutorium dla Wójta  Gminy za 2011r.  Radni nie mieli żadnych pytań, w związku 

z powyższym Przewodniczący przeszedł do następnego punktu obrad. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy za 2011 r. 

Przewodniczący  przedstawił projekt Uchwały Nr XIX/139/2012 w sprawie 

absolutorium dla Wójta Gminy za 2011r.  

W chwili głosowania na sali znajdowało się 14 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XIX/139/2012 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.6 porządku posiedzenia 

Kolejny punkt obrad sesji dotyczył podjęcia uchwały Nr XIX/140/2012  w 

sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka 

Kultury i Sportu w Kleszczewie. Pani Grażyna Frąckowiak – Główna księgowa 

GOKiS poinformowała, że  projekt uchwały został omówiony podczas wspólnego 

posiedzenia komisji – wówczas zobowiązała się  również do przedstawienia 
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informacji uzupełniających dotyczących kosztów funkcjonowania hal sportowych, o 

które pytali radni  na posiedzeniu komisji. 

Koszty ogółem funkcjonowania obu hal  to 429.707 zł , w tym hala w 

Kleszczewie 229.564 zł, a hala w Tulcach to kwota  200.143 zł. Jeżeli chodzi o 

przychody z tytułu sprzedaży usług  to łącznie wynoszą one 117 516 zł i stanowią one 

27,35%  kosztów,  w tym hala w Kleszczewie 54.769 zł, a hala w Tulcach 62.747 zł. 

pozostałe koszty pokrywane są z dotacji podmiotowej i  wynoszą 312.191 zł tj. 

72.65% kosztów. 

Radni nie mieli pytań, dlatego Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymał się 1 radny. 

Uchwała nr XIX/140/2012 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.7 porządku posiedzenia 

Projekt Uchwały Nr XIX/141/2012 w sprawie  zmian w  budżecie  na 2012r. 

przedstawiła p. Skarbnik Projekt  uchwały omówiony został szczegółowo podczas 

wspólnego posiedzenia komisji,    

Radni nie mieli pytań w związku z tym Przewodniczący przeszedł do głosowania. 

W chwili głosowania na sali znajdowało się 12 radnych. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Od głosu wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała nr XIX/141/2012 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad.8 porządku posiedzenia 

 Przewodniczący Rady Gminy poinformował, iż w miesiącu maju odbyło się 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych, na którym omawiano wykonanie budżetu za 

2011 rok. 

 

Ad.9 porządku posiedzenia 

Następnie Przewodniczący oddał głos Wójtowi, który przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej. 

• 27.04.2012 r. – spotkanie wójtów, burmistrzów, z Zarządem Powiatu 

Poznańskiego podczas którego min. przedstawiano ofertę Domu Pomocy 
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Społecznej w Lisówkach  Spotkanie było poświecone również tematowi dróg 

wokół Aglomeracji Poznańskiej, w tym projektowi obwodnicy powiatu. 

• 27.04.2012 r. - odbyło się  spotkanie Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych, którego tematem było omówienie  planowanej Akcji Lato 

• 28.04.2012 r. -  Zawody OSP w Plewiskach, jednostka OSP Komorniki zajęła 

III miejsce, warto dodać, że było wielu uczestników, tym bardziej cieszymy się 

z wygranej. 

• 9.05.2012 r. – spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych z terenu 

Gminy, tematem rozmów był przede wszystkim system informacji oświatowej 

oraz zmiany w przepisach dotyczących „wyprawki szkolnej”. 

• 9.05.2012 r. – odbyło się także Walne Zgromadzenie Klubu Sportowego 

„Clescevia”, na którym dokonano wyboru władz, po raz kolejny Prezesem 

wybrany został, pan Jarosław Bytniewski. 

• 10.05 – 11.05.2012 r.- odbyło się Zgromadzenie Związku Gmin Wiejskich, 

gminę Kleszczewo reprezentowała Zastępca Wójta pani Genowefa Przepióra 

Inwestycje: 

• Remont GOKiS przebiega bardzo dobrze, jednakże termin został przedłużony o 

miesiąc, w związku z dodatkowymi sprawami, które wynikły w trakcie budowy. 

Będzie wymagana korekta w budżecie rzędu ok. 150 tys. zł w związku z 

koniecznością wykonania dodatkowych prac, poza tym czeka nas  zakup wyposażenia 

obiektu.   

• Rozpoczęły się remonty w dwóch strażnicach na terenie Gminy, strażnicy w Śródce 

oraz w Kleszczewie. W Kleszczewie sytuacja obiektu jest nieco inna bowiem cześć 

obiektu wydzierżawia osoba prywatna i to ona zajmie się remontem 

• Utwardzanie dróg na terenie Gminy, tym razem wykonane prace dotyczą Nagradowic. 

Na zakończenie korzystając z udzielonego głosu Wójt podziękował  Radzie Gminy za 

udzielenie mu absolutorium. 

Ad.10 porządku posiedzenia 

Następnym, punktem obrad były zapytania i wolne wnioski do Wójta: 

• Radny Drzewiecki miał pytanie odnośnie przyłączenia do kanalizacji, czy nowi 

mieszkańcy mogą przyłączyć swoje domostwa do sieci czy nie jest to już 
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możliwe? Pan Wójt odpowiedział, ze oczywiście nie ma z tym problemu, 

każdy mieszkaniec, który będzie wyrażał chęć podłączenia do sieci 

kanalizacyjnej może to zrobić. 

• Radny Rajchelt pytał, którędy miałaby przebiegać wspomniana przez pana 

Wójta obwodnica powiatu? Wójt odpowiedział, że od trasy nr 92 Poznań – 

Września, przez Gminę Kostrzyn, pomysłem było, aby przebiegała pomiędzy 

miejscowościami Gowarzewo i Siekierki, ale w związku z zabudową na tym 

terenie jest to już nie możliwe. 

Radny Rajchelt pytał również o sprawę osób wycinających drzewa przy 

drogach, prosił, aby zmotywować te osoby do sprzątania po sobie bowiem 

zabierają jedynie większe części drzew, a pozostawiają gałęzie. Pan Wójt pytał 

gdzie mają miejsce takie sytuacje? Pan Rajchelt wymienił, ze chodzi o ulice 

Piaskową w stronę do Markowic oraz ulicę Topolową w stronę Czerlejna. Pan 

Wójt odpowiedział, iż oczywiście każda osoba dokonująca wycinki 

zobowiązana jest do posprzątania po sobie, niestety kiedy jest to wykonywane 

w bardziej ustronnych miejscach często dochodzi do takich właśnie sytuacji. 

• Radna Ratajczak pytała  czy jest możliwość, aby usunąć śmieci i gruz, które 

znajdują się w Tulcach, po ostatnim sprzątaniu tego terenu, bowiem Zakład 

Komunalny obiecał je stamtąd wywieźć, ale niestety tego nie zrobił. Pan 

Jabłoński pytał gdzie znajdują się te śmieci oraz kto zgłaszał taki problem? Pani 

Ratajczak odpowiedziała, iż chodzi o ulice Bukową, a zgłaszał to pan Bozowski, 

niejednokrotnie rozmawiał też z panią Monika Nowicką i obiecano mu 

interwencję w tej sprawie. Pan Jabłoński dodał, że pracownicy ZK posprzątali ten 

teren, więc on wyjaśni tą sprawę. 

W związku z faktem, iż radni nie mieli więcej pytań Przewodniczący Lesiński 

zakończył posiedzenie  Sesji Rady Gminy o godzinie 18.40. 

 

Protokołowała                                                                    Za zgodność z przebiegiem obrad 

Anita Pawlińska                                                                   Przewodniczący Rady Gminy 

                                                                                                      Henryk Lesiński 
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